
Gemeenteraad Gooise Meren 
Schriftelijke vragen ex. artikel 33 Reglement van Orde 

 

Opvattingen van het college of burgemeester ex. artikel 33 Reglement van Orde. De griffie zorgt voor 
verspreiding. Beantwoording volgt zo snel mogelijk en in ieder geval binnen 4 weken. 
 
 

Naam en fractie: Jan van Gilse, Wij Gooise Meren 
Datum indiening: 04-06-2024 

Datum antwoord: 24 juni 2024 

Onderwerp: Parkeeroverlast Keverdijk 
 

Inleiding 
Onze fractie krijgt al geruimere tijd meldingen over parkeeroverlast ter hoogte van de winkels op de Evert de Bruijnstraat. 
Er wordt regelmatig midden op straat geparkeerd in plaats van op het parkeerterrein of in de parkeervakken, wat leidt tot 
gevaarlijke verkeerssituaties en overlast voor omwonenden. Van bewoners krijgen wij te horen dat  geheel geen handhaving 
plaatsvindt. 
 
 
Vraag 1 
Is het college op de hoogte van de problematiek van foutgeparkeerde auto's op de Keverdijk? 
 
Antwoord 
Ja het college is op de hoogte van het feit dat er op boven genoemde locatie wel eens parkeerovertredingen plaats vinden. 
 
Vraag 2 
Hoeveel meldingen zijn de afgelopen 12 maanden binnengekomen over foutgeparkeerde auto's op de Keverdijk? 
 
Antwoord 
In de afgelopen 12 maanden zijn 2 meldingen binnen gekomen over foutgeparkeerde auto’s op de Keverdijk.  
 
Vraag 3  
Welke maatregelen heeft het college tot nu toe genomen om dit probleem aan te pakken en welk resultaat hebben die 
maatregelen gehad? 
 
Antwoord 
Het probleem is onder de aandacht gebracht bij de BOA’s en deze nemen de locatie bijna dagelijks mee in de surveillance.  
 
Vraag 4  
Zijn specifieke handhavingsacties uitgevoerd om foutparkeren op de Keverdijk tegen te gaan? Zo ja, wat waren de resultaten 
van deze acties? Zo nee, waarom niet? 
 
Antwoord 
De BOA’s nemen de locatie mee in de surveillance en handhaven indien noodzakelijk. In de afgelopen 12 maanden zijn daar 2 
bekeuringen geschreven. 
 
 
Vraag 5 
Wordt de inrichting van het winkelgebied meegenomen in de revitalisering van de Keverdijk? 
 
 
Antwoord 
De wijkagenda KTV is in de plaats gekomen van de revitalisering Keverdijk. Op dit moment wordt bewonersparticipatie voor 
deze wijkagenda voorbereid en deze wordt uitgevoerd in het 4-e kwartaal van dit jaar. Het college verwacht dat dit één van 
de onderwerpen op de wijkagenda wordt.  
 
 
 
 
 


